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Încheiat azi 25 ianuarie 2011, în cadrul şedinţei extraordinare a Consiliului 

local al municipiului Alba Iulia. 

Şedinţa a fost convocată în baza Dispoziţiei nr. 21/2011 a Primarului 

municipiului Alba Iulia . 

Lucrările şedinţei extraordinare a Consiliului local sunt publice. 

Marcel Jeler:„Conform înţelegerii anterioare preşedintele şedinţei este  

domnul consilier Popa Pavel.” 

Popa Pavel : „Din totalul de 21 de consilieri aleşi, sunt prezenţi 18 

consilieri. Lipsesc d-nii consilieri Bogăţan Ioan şi Baco Mihai şi d-na consilier 

Dărămuş Marcela.” 

 Domnilor consilieri doresc să precizez faptul că la lucrările şedinţei noastre 

participă: D-l Vodă Ioan – sef serviciu Poliţia Locala, Colceriu Floarea – sef 

serviciu public comunitar local de evidenţă a persoanelor, Crina Iacob – director 

Direcţia Programe, Mirela Popescu – consilier juridic şi presa. 

Popa Pavel : „Domnilor consilieri înainte de a se trece la dezbaterea 

punctelor înscrise pe ordinea de zi, trebuie să stabilim ce modalitate de vot vom 

folosi . Eu propun să folosim votul deschis prin ridicare de mâini .” 

„Fiind supusă la vot, propunerea a fost votată în unanimitate.” 

Popa Pavel : “Conform invitaţiei primite am avut 4 proiecte pe ordinea de 

zi, dar astăzi a mai apărut încă unul. Proiectul nr. 4 a fost retras de pe ordinea de 

zi. 

5 Aproba parteneriatul între Consiliul Local al Municipiului Alba Iulia şi 

Colegiul Economic Dionisie Pop Marţian în cadrul proiectului Eu nu renunţ la 

şcoală! din cadrul POSDRU, AP 2 Corelarea învăţării pe tot parcursul vieţii cu 

piaţa muncii, D.M.I. 2.2 Prevenirea şi corectarea părăsirii timpurii a şcolii 

 «Fiind supusă la vot, ordinea de zi modificată a fost votată în unanimitate.« 

Popa Pavel : “Şi acum prezint următorul:” 

 

PROIECT AL ORDINII DE ZI :  

 

1 Aprobă înfiinţarea Serviciului Poliţia Locală prin reorganizarea 

Serviciului Poliţia Comunitară, ca structură fără personalitate juridică în aparatul 

de specialitate al primarului municipiului Alba Iulia, începând cu data de 

01.02.2011  

2 Aprobă regulamentul de organizare şi funcţionare a Serviciului Poliţia 



Locală a municipiului Alba Iulia  

3 Aprobă stabilirea taxei pentru divorţurile pronunţate la Serviciul public 

comunitar de evidenţă a persoanelor – Compartiment stare civilă  

4 Aprobă modificarea HCL nr. 344/2010 privind stabilirea numărului de 

asistenţi personali pentru anul 2011 

Popa Pavel: «Trecem la discuţia ordinii de zi.« 

Bărdaş Horea: «Aţi întrebat, d-le preşedinte dacă există la diverse ceva?« 

Popa Pavel: «Este şedinţă extraordinară.» 

Bărdaş Horea: «Şi nu este voie?« 

Marcel Jeler: «Există 2 proceduri prealabile la diverse pe care va trebui să 

le dicutăm la diverse, o să vedeţi şi de ce. Dacă există diverse, mi se pare normal 

ca şi d-l Bărdaş să spună ceva. Aşa mi se pare normal.« 

Popa Pavel: «Atunci dacă sunteţi de acord cu diversele, începem cu 

diversele. Au venit 2 adrese din partea Prefecturii. Cine este de acord cu discutarea 

diverselor?» 

«Fiind supus la vot, propunerea a fost votată în unanimitate.« 

Marcel Jeler: «Practic suntem puşi într-o postură relativ neplăcută, în sensul 

că una dintre procedurile prealabile nr. 6184/24.01.2011, prin care ni se cere să 

revocăm hotărârea nr. 347/2010 – de aprobare a acordului colectiv de muncă. 

Promovarea acestui proiect de hotărâre s-a făcut în luna decembrie la sugestia 

Curţii de Conturi, care asa au dorit dânşii. Nu era nevoie dar l-am promovat. 

Bineînţeles că Prefectura ne solicită revocarea lui, deoarece la finele anului 2010 

nu putem să promovăm o hotărâre care să aibă efect retroactiv pe anul 2010. 

Acesta era funcţional, nu a fost dorinţa noastră, am făcut-o pentru că  aşa ni s-a 

solicitat şi acum vă cerem acceptul ca să venim în şedinţa de luna viitoare cu 

revocarea hotărârii.« 

Popa Pavel: «Dacă sunteţi de acord cu revocarea, spun la vot.« 

«Fiind supusă la vot, s-a votat în unanimitate revocarea hotărârii« 

 

Marcel Jeler : “A doua procedură prealabilă nr. 6186/24.01.2011 este 

hotărârea nr. 318/2010 cu deja celebrele plante etnobotanice. Am primit această 

solicitare ieri, m-am uitat peste ea şi ce am văzuteu, şi din punctual meu de vedere 

şi ca jurist nu ni se cere practice revocarea hotărârii ci modificarea punctuală. 

Dacă sunteţi de acord, aceasta este propunerea mea să intervenim în şedina din 

luna februarie cu modificarea hotărârii.” 

Pleşa Gabriel : “ În ce sens modificări, d-le secretar?” 

Marcel Jeler: “ Aţi apucat să citiţi hârtia?” 

Pleşa Gabriel: “ Nu.” 

Marcel Jeler : “ Există un singur lucru care practic nu se poate face. Nu se 

poate face, sigur că da, că nu există aceea anexă cu plantele care sunt, care 

prezintă pericol. Aceasta este şi discuţia la asemenea hotărâri. Fiind o hotărâre cu 

caracter normativ cu aducerea la cunoştinţa în termen legal, iar în ceea ce priveşte 

cuantumul amenzilor, asta se poate discuta. Acum, în cadrul discuţiilor pe care 



probabil le veţi genera sau nu, eu personal sunt deschis la orice variantă, orice 

discuţie din partea dumneavoastră. Eu aş merge pe modificarea hotărâri. 

Dumneavoastră ce ziceti?” 

Popa Pavel: “Discuţii?” 

Pleşa Gabriel : “D-le preşedinte, d-le secretar, exact ce v-am spus şi în 

şedinţa ordinară sunt împotriva modificării hotărârii şi nu înţeleg, chiar nu înţeleg, 

de ce trebuie o hotărâre….80% din populaţie, dacă am face un referendum, ar fi de 

acord cu ea, este lege locală, foarte morală şi foarte bună, deci de ce revenim din 

noua supra ei , de ce trebuie din nous ă încercăm modificări. Din contră ar trebui 

completată. Sunt convins că în fiecare săptămână apar noi şi noi substanţe de acest 

gen. Vreau să vă spun următorul lucru, nici o  problemă se poate rediscuta, 

personal şi sunt convins că nici colegii mei ca iniţiatori suntem împotriva 

modificării acestei hotărâri.” 

Bărdaş Horea : “Se cere să o modificăm pentru că nu este bună. De aceea 

ne cere nu pentru că este foarte bună, deci o modificăm  nu vrem să o anulăm. Nu 

anulăm această hotărâre, dar vrem să o facem bună pentru a avea un efect. Aşa 

cum este nu are nici un efect pentru că ei ne dau în judecată şi ne câştigă. Nu 

înţeleg care este problema dacă o modificăm şi facem completări. Normal, v-am 

spus şi atunci, că trebuia să vorbim şi cu cei de la Comisia Antidrog să ne spună ce 

s-a întâmplat şi care este situaţia.” 

Pleşa Gabriel : “Zice ai foarte clar (citeste din adresa)  «Drept pentru care 

vă solicităm a modifica Hotărârea nr. 318/2010 în sensul restrângerii sferei 

acesteia la plantele, substanţele, etc. care nu cad sub incidenţa legii.” 

Sandu Cornel: “Păi normal că cele care sunt sub incedenţa legii sunt 

interzise.” 

Marcel Jeler : “Dati-mi voie să intervin un pic, mi se pare că s-a plecat un 

pic greşit. Fiind vorba de o procedură prealabilă din partea Prefecturii, este necesar 

ca noi Consiliul local să dăm un răspuns. Variantele care le avem la ora asta este 

ca să ne dati voie ca în luna februarie să venim cu modificări sau, asta depinde de 

voturl dumneavoastră, sau de revocare a hotărârii sau de modificare, cum de altfel 

am şi propus eu, din punctul meu de vedere, cum de altfel a spus şi d-l consilier 

Bărdaş şi cum ne cere şi Prefectura.” 

Bărdaş Horea: “Noi nu cerem să o revocăm, d-le Pleşa, doamne fereşte. Să 

venim cu completări, iar aceste completări să le aducă ceinva care ştie.” 

Rotar Marius: “Aş dori să fac o precizare. Instituţia Prefectului este 

instituţia abilitată să îşi de-a avizul de legalitate asupra tuturor hotărârilor. În 

aceste condiţii eu consider că ne-a solicitat acest lucru pentru că doreşte să ne 

sprijine, să ne de-a un vot favorabil, nu să ne atace în contencios hotărârea noastră. 

Dar dacă noi nu ţinem cont de atenţionările lor ne vom trezi că vom fi atacaţi în 

contencios pentru că noi nu păstrăm forma de legalitate a hotărârii. Atunci v-aşi 

solicita să fim de acord cu această modificare.” 

Sandu Cornel: “ Este chiar corectă solicitarea lor. Este drumul spre o 

aplicare mai rapidă a ei.” 



Popa Pavel: “ Mai sunt discuţii referitoare la această adresă? Sunteţi de 

acrod cu forma pe care a trimis-o Prefectura? ” 

Coşeriu Sorin: “Deci va rămâne hotărârea şi cineva abilitat rămâne să o 

modifice la cerinţele legale.” 

Marcel Jeler: “Va rămâne de văzut cine va face modificările. Corect ar fi 

bine ca tot cei care au iniţiat proeictul să vină, şi cu ajutorul nostru, cu o 

modificare corespunzătoare.” 

Bărdaş Horea: “Pot să vin să vă aduc hârtiile de la Comisia Antidrog, de la 

Spital de la Poliţie, d-le Plesa? Ne certăm aici fără nici un rost.” 

Popa Pavel: “Dacă nu mai sunt discuţii spun la vot modificarea hotărârii 

până la sedinţa de luna viitoare.” 

“Fiind supusă la vot s-a votat în unanimitate.” 

Bărdaş Horea: «Mai am eu la diverse un punct, o să fiu scurt. Este al 

şaselea sau saptelea an în care tot timpul vreau să expun aceeaşi problemă, că noi 

consilierii locali, să nu zic un cuvânt urât, suntem a patra roată de la caruţă, 

scuzati, aceea de rezervă, voiam să spun. Să vă spun şi de ce. Tot timpul suntem 

criticati prin ziare că nu avem nici un fel de initativă, că nu venim cu nimic, că noi 

suntem un fel de ridicători de mâni care în permanenţă facem scurtă la mână din 

motiv de vot. Atunci când facem câte un lucru bun, atunci când dăm bani la 

instituţiile publice, când se inaugurează…., nu vreau să dau exemplu acum, 

stadioane, monumente, statui, etc, nu ne invită nimeni. Încă o dată vă spun, că ne 

batem capul, ne chemaţi în şedinţe de comisii suplimentare, ne întâlnim în comisii 

suplimentare pentru proiecte de hotărâri, iar în momentul în care ia fiinţă mare 

eveniment, nici măcar bunul simţ al unora să ne invite, să vedem şi noi, ceea ce 

am făcut noi, în zona liberă de dezvoltare. Niciodată, văd că, şi asta vreau să spun, 

mult mai importanţi sun pentru domnii care înfiinţează în zona liberă, instituţii 

dintr- astea cum este Poliţia, Jandarmeria, Garda Financiară, etc. şi de aceştia au 

nevoie cu care să bea şi să mănânce. Mai bine hai să facem o hotărâre să nu mai 

acceptăm nici o invitaţie de la nici o instituţie. Să fie invitaţi aceia de la Gardă şi 

pe alţii, că noi nu avem nevoie de mesele lor. Atât am vrut să spun. Nu avem 

nevoie de chiolhanurile lor. Noi am votat pentru că am crezut că facem ceva bine 

pentru oraş şi niciodată din partea lor nu se întoarce măcar cu o invitaţie, cu o 

mulţumire la tăiere de panglică. Nu am ştiut că trebuie să fim de altă naţionalitate 

ca să mă invite la o astfel de tăiere de panglică, că am auzit că şi panglica nu a fost 

tricoloră, dar mă rog. Eu asta am vrut să zic, mâaţi chemat la 20 de comisii, ne-aţi 

făcut să votăm ce nu trebuia să votăm, să ajungem la DNA. Colegii nostrii…era să 

ajungem  unde nu trebuie, ca cei de la Sebes. Dar nici măcar bunul simţ  să ne 

invite. Haideţi măi să vedeţi şi voi ce fabrică am făcut.« 

Lupea Nelu: «Dar despre ce este vorba?« 

Bărdaş Horea: «Nu are rost. Că dacă nu înţelegi e greu.« 

Lupea Nelu : «Păi spuneţi că să ştie lumea. “ 

Bărdaş Horea : “Tu nu ştii foarte bine că am votat prostiile acelea care le-

am votat.” 



Hondola Liviu : “Aţi avut un reprezentant care a fost acolo, d-le consilier.” 

Bărdaş Horea: «Era frumos să ne invite şi pe noi .« 

Hondola Liviu: «Păi daca avem reprezentant de ce să ne mai ducem şi 

noi?« 

Bărdaş Horea: «Care?« 

Rotar Marius: «Acum , aş vrea să fac o mică paranteză, la ceea ce a spus 

colegul nostru Horea Bărdaş.« 

Bărdaş Horea: «Bineînţeles, ne lăudăm că facem noi locuri de muncă, 

suntem proştii proştilor.« 

Rotar Marius: «Horea, te rog, numai o secundă. Să nu se interpreteze 

cumva, cineva greşit, că am votat ilegalităţi. Am votat numai pe lege, numai 

lucruri corecte. Am sprijinit dezvoltarea unor activităţi. Aşa cum gândim şi cum 

toţi o gândim şi aş cum trebuie să o facem. Dar nu am votat ilegalităţi. Să nu se 

interpreteze de cineva auirea.« 

Bărdaş Horea: «Cum nu am votat, că s-a votat în unanimitate.« 

Rotar Marius: «Nu am votat ilegalităţi.« 

Bărdaş Horea: «Nu o mai tot intoarceţi ca la Ploieşti.« 

Rotar Marius: «Nu am votat ilegalităţi de când sunt consilier.« 

Bărdaş Horea: «Vrei să îţi arăt că în unanimitate am votat?« 

Rotar Marius: «Nu ilegalităţi.« 

Popa Pavel: «Haideţi să nu mai vorbim neorganizat.« 

Bărdaş Horea: «Gata, d-le preşedinte.« 

Pleşa Gabriel: «Subscriu foarte clar la ceea ce a spus Horică Bărdaş. Este 

vorba de gest. E vorba de un minim bun simţ, e vorba de un minim respect. Atât e 

tot ce am vrut să spun.» 

Bărdaş Horea: «Corect, aşa este.« 

Pleşa Gabriel: «Cred că toţi de aici am înţeles despre ce este vorba. Poate 

unii puteau să se ducă, poate alţii nu, dar e vorba de gest. Şi are dreptate Bărdaş.« 

Popa pavel: «Asta d-nilor consilieri nu s-a întâmplat numai o dată, 

marginalizarea consilierilor la anumite activităţi, la care ne-ar face mare plăcere să 

fim alături, în afară de partea tradiţională a protocolului, sunt convins că toţi 

suntem de acord de a nu participa la aşa ceva. Asta ca să nu creadă cineva că de 

asta ne rugăm să fim şi noi invitaţi la anumite aniversări, evenimente.« 

Rotar Marius: « D-le preşedinte am vrut numai să subliniez încă o dată ce 

am spus înainte. Şi vă rog să reţineţi, şi dacă a votat cineva ilegalităţi să o spună 

despre el, majoritatea noastră nu am votat ilegalităţi, şi tot aşa cu mâna pe inimă 

vă spun nici conducerea noastră nu ne-a cerut că votăm ceva ce nu a fost legal. Vă 

spun sincer sub cuvânt de onoare. Şi cu asta am încheiat. Mulţumesc.« 

Bărdaş Horea: «Eu am votat în unanimitate cu toţi colegii mei din Consiliul 

local. Astea sunt ponfleuri. Aşa le spune la noi. Am votat 5,5 Euro, în loc să votăm 

7 Euro. Ce ne tot îmbârligi Marius. Şi apoi am anulat-o, dar şi tu ai ridicat mâna.« 

Puican Ioan: «Într-una din şedintele anterioare, d-l Primar, a făcut o 

afirmaţie, prin care spunea că se va preocupa ca în mod deosebit ca la toate aceste 



evenimente să fie invitaţi şi consilierii locali.« 

Popa Pavel: «Desigur că d-l Primar nu o să reusească să facă el inviatţiile.« 

Contor Gheorghe: «D-l Primar nu ne poate el invita.« 

Popa Pavel: « Bineînţeles şi la actiunea care a fost la Supremia ….« 

Bărdaş Horea:«Eu nu am zis nume. Era vorba de ziua Arhiepiscopului.« 

Popa Pavel: «A invitat pe cine vrea şi pe cine gândeşte. Deci, stimaţi d-

nilor consilieri, doamnelor şi domnişoarelor, trecem la primul punct de pe ordinea 

de zi.« 

 

 

 

 1 Aprobă înfiinţarea Serviciului Poliţia Locală prin reorganizarea 

Serviciului Poliţia Comunitară, ca structură fără personalitate juridică în aparatul 

de specialitate al primarului municipiului Alba Iulia, începând cu data de 

01.02.2011  

Popa Pavel: «Aţi avut în mapă, aţi studiat şi desigur că acest proiect este de 

mult asteptat de noi. Dacă sunt discuţii, vă rog. Comisia?« 

Se dă cuvântul d-lui consilier Rotar Marius care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei Consiliului local de studii, prognoze economico-sociale, 

buget, finanţe, servicii publice, comerţ;. 

Rotar Marius: «Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.« 

Se dă cuvântul d-lui consilier Maier Eugen care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei Consiliului local pentru administraţie publică locală, juridică 

şi disciplină, relaţii cu publicul, probleme ale minorităţilor, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţii cetăţeneşti 

Maier Eugen: «Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.« 

Pleşa Gabriel: «O lămurire, d-le preşedinte.« 

Popa Pavel: «Vă rog.« 

Pleşa Gabriel: «Zice aici, că începând cu data de 01.02.2011. Nu trebuia cu 

01.01.2011?« 

Sandu Cornel: «Unele din hotărârile discutate anterior este atacată că este 

dată retroactiv.« 

Pleşa Gabriel: «Care?« 

Sandu Cornel: «Aceea pe care am discutat-o mai devreme. Aceea pentru 

care s-a trimis adresă de la prefectură.« 

Pleşa Gabriel: «Am întârziat puţin , imi cer scuze.« 

Sandu Cornel: «E clar că nu o putem da de la 01.01.2011.« 

Marcel Jeler: «Trebuia de la 01.01 dar pentru că Normele au apărut mai 

târziu, asta este. « 

Popa Pavel: «Dacă mai sunt discuţii? Supun la vot.« 

«Fiind supus la vot s-a votat cu 18 voturi pentru.« 



 

S-a adoptat Hotărârea nr. 16/2011 

 

 

2 Aprobă regulamentul de organizare şi funcţionare a Serviciului Poliţia 

Locală a municipiului Alba Iulia  

Popa Pavel: «Dacă l-aţi studiat, dacă sunt întrebări? Vă rog frumos. 

Comisia?« 

Se dă cuvântul d-lui consilier Maier Eugen care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei Consiliului local pentru administraţie publică locală, juridică 

şi disciplină, relaţii cu publicul, probleme ale minorităţilor, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţii cetăţeneşti 

Maier Eugen: «Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.« 

Popa Pavel: «Aş avea eu o întrebare. Referitor la agenţii care sunt la ordine 

publică şi sunt pe cartiere, aş vrea să vă informez, pentru a nu ştiu a câta oară de 

efectul pe care îl are în comunitate această partulare a agenţiilor comunitari, şi mai 

ales în cartierul Oarda. Referitor la atribuţiile celor de la ordine publică dacă 

dumnelor pot să oprească o maşină sau motoscuter atunci când se găseşte într-o 

ilegalitate?« 

Vodă Ioan: «Conform Legii nr. 155 vom face patrule mixte cu cei de la 

circulaţia rutieră.« 

Rotar Marius: «Dar agentul nu poate?« 

Vodă Ioan: «Agenţii de la Poliţia locală, birou circulaţie rutieră, nu au 

dreptul să oprească. Dacă sunt patrule mixte se poate.« 

Popa Pavel: «Vă mulţumesc. Dacă mai sunt şi alte discuţii?« 

Cornea Vasile: «La anexa 1, d-le comandant, unde se vorbeşte de articole 

de uniformă, nu văd atmamentul. Nu sunteţi dotaţi cu armament?« 

Popa Pavel: «Este trecut la anexa nr. 3 « 

Coşeriu Sorin: «În legătură cu respectarea orelor de linişte. Cred că aici 

Poliţia are nişte sarcini foarte clare. Există nişte sesizări, a locuitorilor din zona 

Arieşului, Ampoi III, că acolo undeva funcţionează un local, care de câteva 

săptămâni, la fiecare sfârşit de săptămână, o noapte intreagă merge muzice. Stiţi? 

E o firmă din Ighiu dacă nu mă înşel. Dar oricum oamenii, eu am nişte angajaţi 

care locuiesc în zonă şi mi-au spus despre acest lucru. Ar fi bine să vedeţi un pic.« 

Vodă Ioan: « Vă pot da un răspuns în acest sens, conform planului de 

ordine şi siguranţă a municipiului Alba Iulia care a fost semnat între Poliţia 

Comunitară, Poliţia municipiului Alba Iulia şi Jandarmeria au fost repartizate 

zonele de competenţă. Poliţia comunitară are ca şi zone Oarda, Pâclişa, Miceşti şi 

Zona Istorică. Noi nu avem la schimbul trei decat aceste zone.« 

Puican Ioan: «Şi în Bărăbanţ?« 

Vodă Ioan: «Jandarmeria se ocupă de această zonă. Deci au fost împărţite 

aceste atribuţii pe cele trei instituţii.« 



Sandu Cornel: «Dar oamenii unde pot sesiza?« 

Vodă Ioan: «Oriunde. Dacă sună la noi la dispecerat noi transmitem mai 

departe la Poliţie.« 

Puican Ioan: «Am întrebat pentru că noi trebuie să ştim cu cine vom lua 

legătura în caz de apariţie a anumitor probleme.« 

Vodă Ioan:«Noi putem merge la orice sesizare făcută de oameni la numărul 

nostru de telefon.« 

Paul Voicu:«Poate că, greşala noastră a fost că nu am comunicat 

Consiliului local acest raport. Te rog să îl multiplici şi să îl aduci la fiecare 

consilier. Este foarte important. Acum văd că noi am făcut o gresală. De aproape o 

jumătate de an este semnat un protocol între toate forţele de ordine din municipiul 

Alba Iulia, pentru că au fost foarte multe cazuri când ne-am dublat sau chiar 

triplat.  La o sesizare de la 112 s-au dus şi Poliţia Naţională şi Poliţia Comunitară 

şi Jandarmeria. Şi atunci le-am împărţit foarte frumos. Jandarmeria şi-a luat 

Bărăbanţul pentru că sunt de acolo. Aşa sunt şi mai operativi şi în 2-3 minute sunt 

acolo. Noi am rămas cu zona istorică, cu Miceşti, Oarda de Sus, Oarda de Jos şi 

Pâclişa. Dar ceea ce înseamnă schimbul 1 şi 2 puteţi suna oriunde pentru că ei 

colaborează. Dar repet, colegul meu o să vă aducă pentru data viitoare acest 

protocol.« 

Pleşa Gabriel: «D-le comandant sau cum mă adresez?« 

Vodă Ioan: «Şeful Poliţiei Locale.« 

Pleşa Gabriel : «D-le Şef al Poliţei Locale ce competenţe au în privinţa 

protecţiei mediului şi disciplinei în construcţii şi a afişajului stradal?« 

Vodă Ioan: «Aceste 3 compartimente vor veni, cu 1 februarie la Poliţai 

Locală.« 

Pleşa Gabriel: «Din cadrul Primăriei vor fi?« 

Vodă Ioan: «Da, din cadrul Primăriei vor veni începând cu 1 februarie». 

Popa Pavel: «Dacă nu mai sunt şi alte întrebări, spun la vot proiectul de 

hotărâre.« 

«Fiind supus la s-a votat cu 18 voturi pentru.« 

 

S-a adoptat Hotărârea nr. 17/2011 

 

3 Aprobă stabilirea taxei pentru divorţurile pronunţate la Serviciul public 

comunitar de evidenţă a persoanelor – Compartiment stare civilă 

Se dă cuvântul d-nei Colceriu Floarea care prezintă proiectul de hotărâre şi 

raportul de specialitate. 

Colceriu Floarea: «Propun ca taxa să fie în sumă de 500 lei. Ce să zic, 

facem concurenţă neloaiala notarilor.« 

Se dă cuvântul d-lui consilier Rotar Marius care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei Consiliului local de studii, prognoze economico-sociale, 

buget, finanţe, servicii publice, comerţ;. 

Rotar Marius: «Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 



avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.« 

Popa Pavel: « Dacă sunt întrebări?» 

Sandu Cornel: « Au fost discuţii şi în comisie de ce costă atât de mult 

divorţul? Răspunsul a fost unanim: pentru că merită.» 

Popa Pavel: «Dacă nu mai sunt şi alte discuţii, supun la vot.» 

«Fiind supus la vot, s-a votat cu 18 voturi pentru.« 

 

 

S-a adoptat Hotărârea nr. 18/2011 

 

Popa Pavel : “ După cum am anunţat şi la începutul şedinţei proiectul cu nr. 

4 de pe ordinea de zi a fost retras.» 

 

5 Aproba parteneriatul între Consiliul Local al Municipiului Alba Iulia şi 

Colegiul Economic Dionisie Pop Marţian în cadrul proiectului Eu nu renunţ la 

şcoală! din cadrul POSDRU, AP 2 Corelarea învăţării pe tot parcursul vieţii cu 

piaţa muncii, D.M.I. 2.2 Prevenirea şi corectarea părăsirii timpurii a şcolii 

Se dă cuvântul d-nei Crina Iacob care prezintă proeictul de hotărâre din 

partea Direcţiei programme. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Rotar Marius care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei Consiliului local de studii, prognoze economico-sociale, 

buget, finanţe, servicii publice, comerţ;. 

Rotar Marius: «Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.« 

Popa Pavel: «Dacă sunt întrebări? supun la vot.» 

«Fiind supus la vot, s-a votat cu 18 voturi pentru» 

 

 

S-a adoptat Hotărârea nr. 19/2011 

 

 

Popa Pavel : “Declar lucrările şedinţei închise.” 

 

 

    Preşedintele şedinţei,     Secretar,  

 Consilier      Marcel Jeler 

 Pavel Popa 

 

 


